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Introduction 
While many books and literature sources have been concentrated on the skin disorders of 

lighter skin persons, little or nothing have been written on the persons with racial pigments. The 

aim of this research is to have a look on the non infectious skin disorders of persons with racial 

pigments and comparative dermatological diagnosis with lighter skin persons.  

Purpose 
To highlight some peculiarities of skin disorders in persons with racial pigments and 

comparisons with lighter skin persons. 

Materials and methods 
Analysis of literature sources devoted to the features of dermatological diagnosis in 

individuals with racial pigmentation in comparison with those in light skin patients. 

Results 
There were highlighted peculiarities and advantages of skin structure and functioning in 

patients with racial pigmentation, diseases of this group of persons were described. Some 

common skin diseases were found to be similar and some - different in persons with racial 

pigmentation and lighter skin persons.  

Conclusion 
There is need for a review of the present literature used by students to include all races so 

that some students like those from countries with prevailed population with racial pigmentation 

will be able to diagnose dermatological disorders in their fellow citizens . 
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Введение 
Определенную проблему для современной венерологии, а также гинекологии и 

урологии представляют генитальные микоплазменные инфекции. У здоровых людей 

контаминация мочеполового тракта M. hominis составляет порядка 5%, U. urealyticum – 

20-25%. Сложность в лабораторной диагностике и широкая антибиотикорезистентность 

весьма усложняют постановку диагноза и лечение микоплазменной инфекции. 

Цель исследования 
Выявление инфицированности пациентов микоплазменными возбудителями. 

Определение чувствительности возбудителя к антибиотикам.  

Материалы и методы 
В основу работы было положено исследование анализов 17140 пациентов, 

обращавшихся в УЗ Городской клинический кожно-венерологический диспансер за 2010-

2015 годы. Материалом для анализа служило отделяемое из уретры у мужчин и 

цервикального канала у женщин. С помощью тест-системы «Mycoplasma-IST» были 

установлены присутствие в материале возбудителя, патологическая контаминация и 

чувствительность к 9 антибиотикам. 


